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Boligudvalget

Til: Økonomi- og erhvervsministeren
Dato: 30. juni 2009

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BOU alm. del - spørgsmål stillet af ikkemedlem af udvalget (MFU)

Spørgsmål 159
Kan ministeren bekræfte at ansøgninger til renoveringspuljen via brev bliver sat 
bagerst i køen, fordi man prioriterer de elektroniske ansøgninger først?

Spørgsmål 160
Hvis man nedprioriterer ansøgningerne via brev, vil det så sige, at der er større 
chance for at få pengene, hvis man gør det elektronisk?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Leif Lahn Jensen (S).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på  
slelj@ft.dk og til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Nanna Westerby

formand.
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